
Assemblea Plataforma Gestió Ciutadana 

dimecres 3 d'abril 18.30 h 

Lloc: La Farinera i en aquest enllaç: https://meet.jit.si/Plataforma_20_02_24 

Som: Gerard Abril (Bòbila) , Maria Vadell (Can Carol), Aida Leal (Calàbria 66 i CAB), Irene 
i Sandra (CJProspe), Neus (Cotxeres de Sants-Casinet d'Hostafrancs), Cristhian (KJR) Joan 
(Federació Casals de Joves) Irene Giménez (Poliesportiu Valldaura - Casal Barri 
Prosperitat), Mar (Associació Casal Font d'en Fargues) Armand, Marta, Agus (Lleialtat), 
Enric Capdevila ( Orlandai), Mariona i Xavi (Ateneu9b), Daniel ( Pou de la Figuera), Manel 
i Mònica ( Bac de Roda), Arturo Figueroa ( Ton i Guida), Raul ( Harmonia), Judit ( 
Girapells) , Anna i Cèlia i Paqui ( Can Basté), Pep ( La cosa Nostra), Montse i JOsep Lluís 
(La Farinera i Antoni Miró-Peris), David ( Casal Joves Clot Camp de l'Arpa). 

Excusats: Cesca ( CJB) , Cristina ( Ateneu el Poblet), Laura ( Mercat de vallvidrera) , Ester 
( La Troca), Aïda ( Aula Ambiental Bosc Turull), Cesca ( germanetes -Jardins d'emma), 
Edna i javier (Teatre Arnau) 

Temes a tractar: 

 Interlocució amb Ajuntament: 9 d'abril a les 16:30h a Plaça sant Miquel. 
Quedem a les 16h a la porta.  

Decidim anar-hi el màxim de representants possible i ens cenyim a transmetre 
un discurs unitari en base al punts acordats en aquesta reunió. Evitem explicar 
casos particulars a excepció del cas de Girapells. 

Context : Qüestionament de protocol de concurrència simplificada proposat del 
ajuntament per part de Intervenció. S'explica la situació del concurs de Casal de 
Barri de besós que ha seguit el circuit nou aprovat, per concurrència pública i 
està parat  

A Nou Barris està parada tota la negociació dels convenis pels 9 equipaments que 
han de signar al 2025.  

Un dels altres punts que caldria tenir present es que hi han certs temes històrics 
que no recull el model de conveni del nou protocol (IPC, pressupost 
incremental...) i que entenem que s'han deixat en mans dels districtes per que 
acceptessin el nou circuit d'adjudicació.  

 Conclusions de reclamar i deixar-ho per escrit per no parlar de política i parlar 
de gestió, de coses concretes:  

1. Implementació del nou circuit pactat, i del programa de Patrimoni Ciutadà 
2. Constitució de la Taula de governança de patrimoni Ciutadà ja. 
3. Catàleg de Patrimoni Ciutadà i publicació d'aquest. 



4. Que volem que l'Ajuntament treballi activament per l'aprovació de les Lleis ESS, 
Foment Associacionisme. En el cas de la llei no cal insistir en l'aprovació, que ja 
ho està, sinó en aplicació) 

5. Necessitat de consens del balanç Comunitari: ok però no és un examen a 
demanar en una setmana, qui ha de dir que passes el balanç de forma favorable 
del balanç? I amb temps. És una descripció de formes de fer, i una eina 
d'autoavaluació. I reivindicar el rol de suport i facilitador alhora de fer el Balanç 
i els projectes, per part de la oficina. ( Montse)  

6. Criteris d'adjudicació d'un equipament a gestió Cívica. i que es vehiculi a través 
de la Taula de governança o que va a externalització. Brot reivindica gestionar el 
CB Maresme, però Districte vol externalitzar. 

7. Temes de gestió : Només es passen per escrit. ( Pad d'incidències). 

No incorporació de costos de subministraments i manteniment com a deures de 
l'entitat.  

Convenis infradotats de forma pressupostaria i de forma incoherent entre 
territoris , que precaritza. Dotació que incremental per fer front als augments del 
IPC, tenint en compte que portem una acumulació retroactiva de dèbit per no 
augment pressupostari durant anys, en aquest sentit, i que està afectant la 
dotació per activitat. 

Natura de despesa subvencionable i deures de les entitats molt diferencial entre 
territoris. 

Fi del reclam d'aportació de cofinançament. 

Homogeneïtzació de durada de de 2+2 o 3+1 i que s'acordin als anys naturals. 

Cobrament de com a mínim 50% al Gener, per no avançar diners des de les 
entitats o gastar subvenció en comissions de crèdits d'avançament de 
subvenció.. 

Millora de les males praxis de les empreses de neteja concessionàries. 

Dotació destinada a inversions per als equipaments, consens d'on anirà 
destinada anualment, entre entitat gestora i districte, encara que sigui de gestió 
des de districte. Climatització especialment, atenció a la deixades de gestió de 
garanties d'execució d'obres.  

Incorporació de la dinamització d'activitat en l'espai públic adjacent del 
equipament, als drets de les entitats en els convenis. 

8. Transmetre el problema de Girapells. Tema de canvi gestió i tema espais joves 
versus casals de joves.  

 
Pendents de les pròximes trobades: 



 Tema jornades ( HO deixem per la pròxima reunió) 
 Estudi de les característiques i distribució pressupostaria dels equipaments de 

gestió cívica, demanem informació de dotacions pressupostaries , per tipologia i 
territori. 

 Parlar amb democràcia activa del reconeixement de les aportacions en espècies, 
recursos i hores voluntàries. 

 Mapeig de ciutat sobre reclams de gestions no assolides. 
 Tema de fons de contingències. 
 Condicions de personal d'equipaments, com fer-hi front i fins i a on ens poden 

definir condicions? 

 


